
Viktorijo Kante je Camino prvič poklical leta 2014. 
Takrat je s sestro prehodila 800 kilometrov francoske 
poti. Že čez dve leti se ji je na portugalski poti 
pridružil še mož. Obema je Camino prirasel k srcu, 
zato sta leta 2018 prvič tja odpeljala tudi tri njune 
otroke. Skupaj so za pokušino prehodili približno  

200 kilometrov Camina Ingles. Najstnikom je bila 
izkušnja izredno všeč, tako so se julija 2019 odpravili 
na Camino norte in prehodili skoraj 400 kilometrov.  
Še toliko jih čaka do cilja v Santiagu. Morda že kmalu, 
kdo ve. 

 
 

 
 

potopisno predavanje 

Viktorija Kante: 

Na Camino z družino 
torek, 18. april 2023, ob 19. uri 

v prireditvenem prostoru 
knjižnice v Starem trgu 

 
 
 
 
 
 
 

 

Enota Maričke Žnidaršič Stari trg pri Ložu  
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